
Společenství vlastníků třída Edvarda Beneše 574 

Zápis z výborové schůze konané dne 26.6.2019. 

Účast výboru: JUDr. Rudolf Ježek, Milan Dufek, Václav Houska  

Hosté: Karel Anders,  

V Hradci Králové dne 29.6.2019 

Předmět jednání: 

 Výbor projednal opravu odtoku vody z rampy a následný úklid, který provedla TS 

MHK dle požadavků výboru 

 Projednal stanovisko p. Vejse k opravě výtahů. Bylo konstatováno, že výbor ještě 

neobdržel konkrétní nabídku na výměnu celého soustrojí. Částečná oprava – výměna 

tažných kol by byla zbytečné, pokud by se v době cca. tří let musel měnit celý motor. 

 Předseda Ježek seznámil výbor s jednáním SVJ, kterého se účastnil. 

 Člen výboru p. Dufek seznámil výbor s obsahem jednání k revitalizaci Benešovy třídy 

 Výbor projednal stížnost p. Kolářové na zatékání vody a nečistot od Vetterů, kteří 

dávají na parapety květináče. Výbor po obdržení této písemné stížnosti celou věc 

projednal a vyzve k odstranění květináčů z parapetu. Odkazuje na Domovní řád, který 

byl přijat na Shromáždění a každému k dispozici na našich stránkách.  

 Výbor projednal stav účtu a hospodaření s finančními prostředky. 

 Výbor projednal další bod usnesení – výměnu zvonkového – informačního systému, 

případně změnu zavírání dveří a kamery.  

Usnesení: 
 Všichni členové výboru – vyhledat vhodnou firmu k malování v souladu s usnesením 

ze Shromáždění. 

 Houska – ekonomická činnost a úklid v domě 

 


